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wProsjekt:  Politiets Nasjonale 
Beredskapssenter 

Dialogmøte nr 08  

Møteleder: Paul Torgersen Dato: 10.12.19 Kl: 14.00-
16.00 

Referent:  Marit Røer Ellefsen Neste møte:  10.03.20 Kl: 13.00-
15.00 

Deltakere: Navn  Rolle  

X Paul Torgersen   Prosjektsjef/JD  

X Terje Johnsen  Fagdirektør JD  

X Andreas Karbøl Hanssen  Prosjektsikkerhets-leder JD  

X Espen Rudshaug   Anleggsleder Skanska  

X Marit K. Liverud  Seniorrådgiver PFT  

X Torgeir Haugen  PL mottaksprosjektet (PFT)  

X Ole Vidar Dahl  Leder Nasjonale bistandsressurser  

X Martin Strand  NK Nasjonale bistandsressurser  

X Marit Røer Ellefsen   Ytre miljø og SHA Skanska  

X Dag Rieber  Rieber Prosjekt AS  

X Elisabeth Nygård  Byggesak Ski kommune  

X Helge Klevengen  Overingeniør – Teknisk miljø Ski kommune  

X Reidar Haugen  Skogbestyrer Ski kommune  

X Tessa Barnett  Arealplanlegger – Oppegård kommune  

X Shima Bagherian  Driftsingeniør Plan Oppegård kommune  

 Ola Skarderud  Prosjektleder/rådgiver Oppegård 
kommune 

 

 Vegard Lønborg Jensen  Byggesak Søndre Nordstrand  

X Anne Stine Garnes  Byggesak Søndre Nordstrand  

X Kjersti Gram Andersen  Klima og Miljø Søndre Nordstrand  

X Sofia Strand  Bydel Søndre Nordstrand  

 Arild Øyen  Oppegård kommune  

 Stig Bell  Oppegård kommune  

X 
 

Dianne Lustvee Steenberg  Kommuneoverlege 
 Oppegård kommune 

 

 Geir Jentoft Korsmo  Kommuneoverlege 
 Ski kommune 

 

Nr Sak Ansvar Frist 
00 Paul Torgersen, prosjektsjef, ønsket velkommen og gikk 

gjennom referatet fra forrige møte.  
 
Det bekreftes at referatene fra dialogmøtene nå publiseres 
på www.regjeringen.no. Det var ønske om at agenda til 
dialogmøtene og periodisk rapportering på MOP 
publiseres samme sted.  

 
 
 
 
 
JD 

 

01  
 

Status anleggsarbeider. 
Espen Rudshaug, Anleggsleder Skanska, presenterte 
status for anleggsarbeidene. Produksjonstoppen ble nådd 
tidligere i høst, med daglig snitt på ca. 400 arbeidere fra 
130 virksomheter på byggeplassen i perioden september 
til desember. Det er stort sett innvendige arbeider som 
pågår.  I kommende periode blir det noe nedtrapping. 
Prosjektet er på plan ift. overtakelse 1.9.2020. 
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Ny friluftsbru er montert og det bekreftes at denne blir 
klar til å tas i bruk før jul. 
 
For informasjon om pågående arbeid med oppfølging av 
krav i MOP, henvises det til periodisk rapport for ytre 
miljø oppfølging som distribueres alle tre kommuner. 
 

 
 
 

 
 
 

02 Åpen dag 
Det ble talt cirka 800 besøkende, og JD som var arrangør 
hadde inntrykk av at arrangementet ble godt mottatt.  
 
Mange ga tilbakemelding med ønske om ny åpen dag. 
Dette kan bli aktuelt på et tidspunkt omkring åpning av 
senteret. Konkretiseres videre.  

 
 
 
 
 
Prosjektet 

 

03 Støy fra skyting og eksplosiver: 
Dag Rieber, skytebanekonsulent i Rieber Prosjekt AS gikk 
gjennom støydempingstiltak fra reguleringsplanen 
(skytestøy), og plan for oppfølging av skytestøy, som 
innebærer følgende aktiviteter:  
 
a) Prosjekteringskontroll 
b) Uavhengig kontroll 
c) Entreprenørens verifikasjon før ferdigstillelse 
d) Utførelseskontroll før overtakelse 
e) Bemannede målinger under kontrollerte betingelser 
f) Tredjepartskontroll 
g) Systematisk evaluering av støy i driftsfasen 
h) Langtidsovervåkning 
 
Presentasjonen til Rieber er vedlagt, vedlegg 1. 
Kommentarer og innspill til presentasjonen er notert i 
avsnitt 04 under.  
 
Prosjektet har behov for 1 kontaktperson som 
representerer de to kommunene. Kommunene melder 
tilbake hvem dette blir. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nordre 
Follo/BSN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.2.20 

04 Kommentarer og innspill vedr. støyoppfølging (skytestøy):  
 
f) Tredjepartskontroll:  
Denne kontrollen gjennomføres etter ønske fra 
kommunene i et tidligere dialogmøte. Prosjektet ønsker å 
gjøre en rettet forespørsel, pga. kvalifikasjonskrav. 
Tilbudsfrist medio januar. Kontrakt signeres innen 
utgangen av februar. Ytelsen er beskrevet i vedlegg til 
tilbudsforespørsel.  
 
Når det gjelder gjennomføring av tredjepartskontrollen, er 
det lagt opp til at ytelsen skal være kvalitetssikring av 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



         Referat fra dialogmøte 
     

Politiets Nasjonale Beredskapssenter  
       

 

 

 

planlagt opplegg for bemannede målinger under 
kontrollerte betingelser (punkt e), samt deltakelse under 
målingene. Det er også inkludert rapportering og 
rådgivning til de berørte kommunene (40-60 timer). 
Utkast til tilbudsforespørsel for tredjepartskontrollen er 
tidligere sendt kommunene på høring.  
 
Samkjørt innspill fra kommunene ble presentert:  

- Positive til tiltaket, også til delen om rådgivning 
- Uavhengighet viktig  
- Viktig at kontraktør kan kvalitetssikre 

måleopplegget (plassering av målepunkter m.v.) 
- Ønske om samtidige lydopptak for å kunne 

dokumentere hva støy-topp er (som tillegg til 
hendelseslogg) for å ivareta kvalitetssikring. 

- Spørsmål om det er for snevert å kun invitere 2 
miljøer. Ønske om å invitere 3.    

- Kommunene bør involveres i evalueringen av 
tilbudene.  

- Ønske om vurdering av «sumstøy» 
 

Kommunene oppsummerer innspillene i skriftlig 
tilbakemelding. Anne Stine Garnes er kontaktperson for 
konkurransen.  

 
i) Langtidsovervåkning 
Når det gjelder langtidsovervåkning og kontinuerlige 
målinger poengterte kommunenes representanter at 
innbyggerne er særlig opptatt av dette. JD opplyste om at 
de ser store utfordringer knyttet til manuell oppfølging av 
opptak, men ønsker å vurdere alternative metoder 
(AI/hard ware) som kan skille ut/gjenkjenne ulike typer 
lyd og registrerer kun relevant støy. Prosjektet 
undersøker tilgjengelig teknologi og mulighetene for dette 
videre.  
 
Helikopterstøy 
Det var ønske fra kommunene om at informasjon om 
helikopterstøy presenteres i neste møte.     
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BSN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prosjektet 
 
 
 
Prosjektet 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6.1.20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Neste 
møte 
 
 
Neste 
møte 

05 Støyoppfølging i drift - status 
Torgeir Haugen presenterte en oppsummering av 
støyoppfølging i driftsfase. Følgende temaer ble 
gjennomgått: 

- Kommunikasjonsplan er under utarbeidelse. 
Ferdig 28.02.2020. 

- Utkast til infoside på politiet.no. Ønske fra politiet 
om innspill fra kommunene vedr. info på Q&A side  

- Tiltak knyttet til Reguleringsplan krav 8.4 
informasjon og 8.5 varsling og 8.6 støyoppfølging 

 
 
 
 
 
 
Ski, 
Oppegård, 
BSN 
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ble presentert, herunder plan for loggføring og 
registreringer.  

- Rapportering- og evalueringsrutiner er under 
planlegging.  Kommunene er opptatt av at 
vurderinger og grunnlaget for konklusjoner og 
tiltak fremkommer (f.eks type skilting, evt. fravær 
av skilting). 

- Info om rutine for klagebehandling ble presentert. 
Saksbehandling følger av klagehåndtering i Oslo 
Politidistrikt. Leder for nasjonale 
bistandsressurser bekrefter at «sunt bondevett» 
også gjelder. Det skal være mulig også å henvende 
seg om lokale saker lokalt, men PNB må samtidig 
følge de formelle krav til saksbehandling.  

 
Presentasjonen er vedlagt, se vedlegg 2.  
 

06 Status friluftsbro 
Ferdigbefaring er planlagt 17.12.19. Bro eies p.t. av JD og 
eierskap overføres Politiet etter første driftsår.  
Bro vil bli driftet av kommunen. Forslag til 
vedlikeholdsavtale ligger nå hos eiendomssjef i Ski 
kommune. Skal behandles i formannskapet.  
 

 
 
 
 
 
Ski kommune 

 
 
 
 
 
ASAP 

08 Status andre oppfølgingssaker 
Reservevann/VA til PNB  
Vannledning er ferdig. Arbeid på kulvert pågår. Avventer 
søknad om IG for påkobling brannvann. Oppegård 
kommune sjekker status for søknad. Ligger an til ferdig 
prosjekt iht. frist 1.4.2020. 
 
Evt. utvikling vedr. døgnhvileplassen v/kommunene 
Det er ikke noe nytt å rapportere i denne saken.  
 

 
 
 
Oppegård 
kommune 
 
 
 
 

 

09 Eventuelt. 
1 sak innmeldt vedr. status kompenserende tiltak:  
JD bekrefter å ha mottatt faktura fra Oppegård kommune, 
men ikke fra BSN. BSN begrunnet dette med at det var 
oppfatning om at beskrivelsen måtte være uttømmende. 
Det er ikke et krav, og BSN sender enkel beskrivelse.  
 

 
 
 
 
 
BSN 

 

 Andre rapporteringspunkter i kommende dialogmøter: 
 Høyspent trasé 
 Døgnhvileplass 
 Utkikkstårn på Grønliåsen  

 
Prosjektet følger opp aktuelle rapporteringspunkter i 
sakslisten for kommende møter 

 
Info 

 

 


